
Protokoll älgmöte Mulseryds älgjaktlag 200927 

 

Närvarande: 
Gösta Lundin 
Christer Thagesson 
Per Helgesson 
Mattias Helgesson 
Simon Carlsson 
Lars och Albin Ryderman 
Per-Åke Johansson 
Åke Jonsson 
 

1. Mötet öppnas av ordförande Gösta Lundin som också meddelar att en gammal jaktfrände, 

Harald Helgesson nyligen avlidit.  

 

2. Dagordning fastställs 

3. Sittande (Gösta Lundin) väljs till ordförande och sittande (Lars Ryderman) väljs till 

sekreterare.  

4. Kassören meddelar genom sekreterare att kassan efter utgifter är 5596kr. beräknad kostnad 

för kommande jaktår är 2500-3000kr.  

Mötet beslutar om att Markägare betalar 100kr/andel i jaktavgift för jaktåret 2020/2021. 

Avgiften betalas till kassör Erik Kjellberg.  

 

5. Tilldelning 2020/2021 är en tjur och två kalvar. Efter diskussion fattas beslut om att vi skjuter 

tjur större än 4-taggar (minst udda 6 mao).  

Enkelkalv är lovlig från dag ett för att inte hamna i samma situation som 2019/2020 då vi inte 

sköt fullt på kalvar.  

 

6. Slaktbod i Sjöhagens maskinhall.  

 

7. Tilldelning av fällt byte 

a. Vuxet djur delas mellan Gärdet, Björkedungen, Axell (1/2) och Backen, Ulriksdal, 

Källberg (1/2). 

b. Första kalven delas mellan Sjöhagen och Hultet, andra kalven mellan Snarabo och 

Hurtig.  

 

8. Inga större passförändringar aviserade.  

 

9. Jaktstart måndag 12/10 kl 0700 vid Älgbanan därefter jakt på tisdag och onsdag. Beslut om 

ytterligare jakt fattas efter resultat på onsdag.  

 

10. Jaktledare:  Gösta Lundin, Åke Jonsson, Lars Ryderman 

 

11. Övriga frågor: 



 

a. Corona, skärpta hygienkrav. Minskat samåkande i bilar och omtanke gällande 

trängsel vid slakt. Lars införskaffar handskar och handsprit till slaktbod.  

b. Diskussion om hundar och hundförare. Om något eller några år börjar det bli brist på 

älghundar i laget. Det finns inga rena älghundar på tillväxt och diskussion fördes om 

den strikta älgjakten i framtiden behöver bli mer allmän klövviltjakt (älg, gris) för att 

få hundar och hundförare.  

 

Mötet avslutas, väl mött den 12e! 

 

 

Lars Ryderman 
Sekreterare 


